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1 Kokouksen avaaminen

- Avattiin kokous ajassa 18.08.

2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus

- Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3 Esityslistan hyväksyminen

- Hyväksyttiin esityslista.

4 Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen

- Edellinen pöytäkirja on hyväksytty aiemmin ja lähetetty sähköpostilistalle.

5 Talous

5.1 Talouskatsaus
- Laskut alkavat olla maksettu tämän vuoden osalta. Järjestön taloustilanne on

hyvä.
5.2 Menneet ja tulevat menot ja tulot

- Kapitaalin vuoden viimeisen numeron painolaskua odotetaan vielä.
- Tuloja on tulossa muun muassa Jalluaatosta ja kyykkä-lipuista.

6 Tapahtumatoiminta
- Menneet

- Vuosijuhlat, jatkot ja sillis
- Vuosijuhlat sujuivat kokonaisuudessaan erittäin hyvin. Osallistujia oli

144, silliksellä noin puolet. Myös jatkoille tuli hyvä määrä osallistujia ja
monia sellaisia, jotka eivät osallistuneet varsinaiseen vuosijuhlaan.

- Vuosijuhlien kuvia odotellaan vielä.
- Kansisrisse

- Osallistujia 55.
- Vaalikokous ja pikkujoulut

- Osallistujia 30, pikkujouluissa noin 40.
- Todettiin, että vaalikokous oli todennäköisesti liian pian vuosijuhlien ja

kansisrissen jälkeen, mikä näkyi osallistujamäärässä.



- Kapitaalin julkkaribileet
- Tapahtuma sujui hyvin. Osallistujia oli noin 40.

- Tulevat
- Taloussitsit 8.12.

- KTTO:n kiintiössä oli yhteensä 16 paikkaa, jotka kaikki myytiin.
- Ei järjestämisvastuuta.

- Jalluaatto 16.12.

7 Yrityssuhdeasiat
- Menneet excut (Labore, KKV, Aktia)

- Kaikki excut sujuivat hyvin ja sekä järjestäjiltä että osallistujilta saatiin
positiivista palautetta.

- Laboren exculla osallistujia oli yhteensä 7. Tapahtuma sujui hyvin pienestä
osallistujamäärästä huolimatta. Ajankohta keskellä päivää oli monelle
varmasti este osallistumiselle.

- KKV:n exculla osallistujia oli noin 40, joista suunnilleen puolet kttolaisia.
- Aktian exculla osallistujia oli noin 40.

- Excu Suomen Pankkiin TASO ry:n kanssa 13.12.
- Paikat täyttyivät alle tunnissa tapahtuman julkaisun jälkeen.

- Vuodelle 2023 on alustavasti sovittu yhdestä excusta.

8 Viestintä
- Facebookissa on ollut ongelmia, jotka on nyt saatu ratkaistua.

9 Opintoasiat
- Opintokahveilla oli noin 10 osallistujaa. Henkilökunta piti tapahtumasta.

Opiskelijoiden kannalta ajankohta oli huono, sillä esimerkiksi fukseilla oli samaan
aikaan pakollinen luento.

10 Urheilu
- MM-Kyykän yhteislähtö on julkaistu ja lipunmyynti on lähtenyt hyvin liikkeelle.

Ilmoittautuneita on tällä hetkellä noin 30. Ilmoittautuminen sulkeutuu joulun alla.

11 Kapitaali
- Kapitaalin vuoden viimeinen numero on julkaistu.
- Toimituksen pikkujoulut järjestetään seuraavalla viikolla.

12 Muut esille tulevat asiat
- Muiden vastuualueiden terveiset

- Yhdenvertaisuusasioista ei tullut palautetta kuluneen vuoden aikana. Jatkoa
varten nostetaan häirintälomake verkkosivuilla helpommin löydettäväksi ja
korostetaan sitä, että lomakkeen vastaukset ohjautuvat ainoastaan
yhdenvertaisuusvastaavalle.

- Perehdytykset tulee järjestää mahdollisimman pian. Nykyinen hallitus on vastuussa
ajankohtien sopimisesta uusien henkilöiden kanssa.

- Toimintakertomus tulee kirjoittaa valmiiksi tämän vuoden loppuun mennessä.

13 Kokouksen päättäminen



- Päätettiin kokous ajassa 18.48.
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